

逸夫書院微電影

演員及作曲/編曲招募

#發掘新興趣 #演出經驗 #獨特機會 #推廣書院 #吸引新生 #加入逸夫大家庭



劇本內容:

講述男女主角在逸夫書院相遇,探索自身的價值和大學的意義的故事。

招募角色及人員:

- 女主角(1名)-飾演大一新生,外表剛強,初時有些自信不足,對大學 生活感到迷惘,經歷種種後逐漸建立自信和找到方向
- 男主角(1名)- 飾演交換生, 比較慢熱, 但溫柔細心, 富幽默感
- 配角(15-20名)-演出簡單玩樂的戲份/禪修時的靜態場境
- 作曲/編曲(1名)- 為微電影配樂

對象:逸夫書院學生優先(語言不限)

<u>日期</u>: 7月中的一個週末

<u>時間</u>: 主角 - 9至12小時; 配角 - 約3小時

<u>地點</u>:中大校園



如有興趣參演,請填寫網上表格(https://bit.ly/2TO0QWg), 截止日期為<u>2021年6月15日</u>(星期二)。參加者或需進行面試。

如有疑問,請聯絡伍小姐(電話: 3943 1553 / 電郵: emilyymng@cuhk.edu.hk)

MICROFILM OF SHAW COLLEGE

RECRUIT ACTORS & MUSIC COMPOSER / ARRANGER

#Explore new interest #Performance experience #Unique opportunity #Promote Shaw College #Attract freshmen #Join the big family of Shaw College Story:

The two main characters meet in Shaw College, exploring their values and meaning of the university.

We are recruiting:

- 1 leading actress To play a character who is a year 1 student. She seems to be strong but lacks confidence and is confused about university life. She gradually builds up self-confidence and finds her direction.
- 1 leading actor To play a character who is an exchange student. He looks shy, but is gentle and attentive, with a good sense of humour.
- 15 20 supporting cast causal chatting in a social gathering / practicing meditation
- 1 music composer / arranger To write or arrange music for the video

<u>Target</u>: Open to all students with no language restrictions (with preferences given to students of Shaw College)

Date: A weekend in mid-July

<u>Time</u>: Main cast - 9 to 12 hours ; supporting cast - 3 hours

Location: CUHK



If you are interested in the position, please fill out the online form (https://bit.ly/2TOoQWg) on or before 15 June 2021 (Tuesday). Applicants may be invited to attend a selection interview. If you have any questions, please contact Ms. Ng (Tel: 3943 1553 / Email: emilyymng@cuhk.edu.hk).